
 
 

                    Częstochowa, dn.20.05.2022r. 

              

Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

            Prezydent Miasta Częstochowy 

             za pośrednictwem 

            Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

Interpelacja 3/V 

   Dotyczy: Ilości drzew- część 2 
 
    Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie art. 24 

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o podanie ilości drzew 

na terenie gminy miasto Częstochowa, na których usunięcie wydano zezwolenie w formie 

decyzji administracyjnej w 2022 roku oraz podanie ilości drzew na terenie gminy miasto 

Częstochowa, które zaplanowano do usunięcia w 2022 roku w ramach inwestycji 

realizowanych na podstawie tzw. specustawy drogowej, do których to inwestycji nie stosuje 

się przepisów o ochronie przyrody w zakresie obowiązku uzyskiwania zezwoleń na usunięcie 

drzew i krzewów. 

 

 
 

 

Z poważaniem 
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